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coMUNA COVASANT
CONSILIUL LOCAL

Consitiul Locat CoviG;t, str. Cornetiu Miclogi nr'23,iud'Arad'
telefon:O257 /3As00.5itaxz 0257 | 385OOO;

e-mail: primariacovasint@9mail'com

MINUTA$EDINTEIoRDINAREDINDATADE1o.o4.2o19
============= ===== ======= ===========

incheiat6 azi 1o.o4,2019-cu prilejul gedinlei ordinare a consiliului Local

al comunei Covis6nt

La lucrSrile gedinSei particip5 10 consilieri locali in funcfie, absentand

d-l consilier SEmErtean Andrei-Simion'
Mai participi liiucririle gedinlei d-l primar One! Marius-Silviu' d-l

consilier juridic Drdgoiu Ovidiu , d-i intpe"tor Singeoigean Lucian 9i 3 cetSSeni

ai comunei:-d-l farc-ag Mitru-Covis6n! nr.518, O-na Nicula Nelia-Covis6nt
nr.972gi Nicula Denisa-Covis6n[ nr'972'.

Se ionstati ci gedinla este statutarS'
Se solicite proplneri pentru alegerea pregedintelui de gedinti'
D-l Popan Vasile il propune pe d-l I azdr Vasile'
t"i;;"ei nu mai sunt alte propuneri, se supune la vot propunerea f5cutd 9i

cu 9 voturi pentru d-t Lazir Vasild este ales in funclia de pregedinte de

gedinfa, la gedinlele Consiliu-lui Local pe lunile aprilie, mai 9i iunie 2OL9' fiind

iaoptlte Hot5r6rea nr.l7 | 1o.O4.2o19' , ! -- -t^-------O-l 
pregedini. a" S"alngd prezinti ordinea de zi conform Dispozitiei

nr.L43105.O4.2019.
D-l prima. ituta ci solicitfi completarea-ordinii de zi cu 1 proiect de-

hotSr6re :"Proiect de hoti16re privind co-pletarea tabelului cuprinz6nd

Nomenclatorul stradal al comunei cov5s6ni", ca urmare a adresei din data de

09.o4.2O19 a AEP-Biroul Judelean Arad pentru clarificarea situatiei
nomencratorurui stradar, date care sunt necesare pentru Registrul Electoral in

vederea ,"purii=5rii aleg6torilor pe seclii de votare, situalia trebuind
clarificat- ae uGnti aStoritS alegerilor europarlamentare din mai 2o19.

Se supune li voi ordinea de zl, care se aprobi cu 1O voturi pentru' fiind

adoptati iroti16rea nr.18/1O'O4'2019, astfel :

l.Alegerea pregedintelui de gedingH'
2.Aprobarea ordinii de zi.
3.Aprobarea conlinututui procesului verbal al gedinlei anterioare din data de

26.O2,20L9.
4.Proiect de hotdr6re privind aprobarea contului de executie a bugetului local

peanul2ol8-Iniliator.Primar.Marius-Silviuone[.
5.proiect ae noiar6re privind aprobarea bugetului local pe anul 2Ol9-Inilator-
Primar-Marius-Silviu Onet.
6.proiect ae notjrb-i. pii"ind infiingarea gi stabilirea componentei ech.ipei

mobile p.ntrrlnt.irrlnii" a. u.g"n35 in iazurile de violen!6 domestici-
Inigator-Primar-Marius-silviu One! . ,--! -----:--a,T.proiect ae noti16re privina comliletarea tabelului cuprinz6nd Nomenclatorul

stradal al comunei covSsan!-In ilator-Prima r-Ma rius-si lviu onet'
8.Diverse

Se trece la punctul nr.3 al ordinii de ziz" Aprobarea_ conlinutului procesului

verbal al gedinlei anterioare din data de 26.O2,2O,.9:',. D-na secretar supune

spre aprobare procesul verbai al gedinlei -anterioare din data de 26'O2'2018'

intreband daci existd problemscu priviie-la conlinutul acestuia sau se solicit6

menlionarea exicti a bpiniilor expiimate in gedinla anterioar5'
Nefiind disculii sau completSri, se supune'la vot procesul verbal al gedintei

din data de 26.02,2019, ""r"-""'aproba 
cu 1o voiuri pentru, fiind adoptati
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hot5r6rea nr,L9l10.O4.2019-privind aprobarea conlinutului procesului verbal I L
al gedintei anterioare din data de 25.O2.2019. 0'l

Se trece la punctul nr.4 al ordinii de zi=" Proiect de hot5r6re privind
aprobarea contului de executie a bugetului local pe anul zol.g".

Se prezint5 proiectul de hotEr6re.
D-l inspector Singeorgean Lucian arat6 cd execulia bugtari a fost formati

din cheltuielile de personal, cheltuieli pentru asistenla socialSrchettuieli de
capital gi cheltuieli de functionare. In anul 2018 au fost 3 obiective
mari:Capela, modenizare strizi etapa II 9i dotare utilaje-proiect derulat prin
GAL.

D-l inspector Singeorgean aratd ci capela a fost realizati in proporlie de
LOOo/o, celelalte 2 obiective au fost doar atinse, in sensul cE la proiectul de
modernizare strdzi la data de 18.11.2O18 a fost finalizati procedura de
licitalie, s-a ajuns p6ni la ordinul de incepere a lucrSrilor, iar firma
c5gtigdtoare nu a putut onora contractul de lucrdri incheiat. Discufiile au fost
cE lucr6rile vor incepe in anul 2019 dupE aprobarea bugetului tocat, dar din
picate patronul firmei a decedat gi din c6te am inleles firma a intrat in
insolventS.

In ceea ce privegte proiectul derulat prin GAL pentru dotare cu utilaje, au
fost accesatd valoarea de 1O mii lei, a fost depus dosarul iar ta verificare s-a
constatat cE ese incomplet gi a fost respins, dupd ce noi i-am pl6tit acestui
consultant 1OO milioane lei. Ca urmare, am solicitat consultantului si modifice
5i si completeze documentalia, dar procedura se reia iar termenul pentru a
obtine avizul de la AFIR dureaz6 in jur de 4 luni.

Se supune la vot proiectu! de hot5r6re, care se aprobd cu 1O voturi pentru,
fiind adoptatd HotE16rea nr.2o / LO.O4.2019.

Se trece la punctul nr.5 al ordinii de zi." Proiect de hotdrAre privind
aprobarea bugetului local pe anu! 2OL9".

Se prezintd proiectul de hotirire.
D-l inspector^Singeorgean Lucian arati ci in anul 201.9 bugetul local este

de 3249 mii lei. In anul 2019 criteriul de repartizare este simplu, este in '

functie de numirul de locuitori, respectiv suma de 1OOO lei.
D-l inspector prezinti bugetul pe anul 2019 pe categorii de cheltuieli:

-cheltuieli de personal:38o/o-1247 mii lei
-cheltuili asistentd socialS-29o/o-945 mii lei
-cheltuieli de capital-160/o-5o4 mii lei
-cheltuieli de functionare-17o/o-553 mii lei

D-l inspector aratd in ceea ce privegte cheltuielile de capital cE cele 4
miliarde lei solicitafi au destinatie concreti, respectiv 1 miliard lei pentru
reparatii capitale la gcoalS la Corpul A-ClSdirea cu etaj gi 3 miliarde lei pentru
asfaltare strdzi etapa II.

D-l inspector mai precizeazi cd in anul 2019 mai avem de pl5tit ultima
ratS de 3OO milioane lei pentru proiectul modernizare iluminat public.

De asemenea d-l inspector aratd cd s-au prev5zut la capitolut cultur5 3OO
milioane lei, ca urmare a finaliz5rii obiectivului capel5, sunt necesare obiecte
de inventar in prima etapd clima, mese gi scaune.

D-l Iovici aratd cE la capelS ar fi bine si se amenajeze in fa!5 un spaliu
unde pot si stea oamenii.

D-l inspector Singeorgean aratd cd in interior la capelS exist5 destul spaliu
unde pot sH stea oamenii.

D-l Stoica aratd ci d6nsut a dorit si facem bazi sportiv5, trebuia realizat
proiectu!, dar nu s-a fdcut nimic; in unele localit5li existd baze sportive unde
pot tinerii si fac6 diferite activit6tilfotbal, tenis etc.

D-l primar One! intreabi dacd noi putem realiza un proiect pentru tenis,
avem bani pentru un asemenea proiect?

D-l Stoica arati cd in alte Iocuri se poate, de exemplu copiii din Covis6n!
merg la judo la Ghioroc, care organizeazi aceste cursuri de judo, dacd se
doregte, se poate 
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D-l Iovici arat5 cE existi o Hotir6re a Consiliului Locat pentru revizuirea
trotuarelor, de ce nu se realizeazil, de ce nu se pune in aplicare Hotir6rea
Consiliului Local?

D-l rovici mai aratd cE dec6t sd dim bani pentru Festivalul r.T.Florea, mai
bine si facem ceva pentru comun5.

D-l primar Onet aratd cd din punctul d6nsului de vedere realizarea
asfaltirii drumurilor este prioritarS.

D-l inspector Singeorgean arati ci d-l primar face referire !a drumuri de
asfaltat pentru etapa III, care nu sunt cuprinse in etapa If, proiect care este
in derulare.

D-l Iovici aratd ci si nu fie cu mirare dac5 o sd fac5 p plAngere pe Legea
nr.2l5/2OOl, ci nu se pune in aplicare Hotir6rea Consiliului Local.

D-na Jiva intreab6 daci la gcoali nu s-ar putea amenaja gi curtea.
D-l primar Onet arat5 cd in functie de costurile pentru reabititarea clddirii,

poate vor mai r5m6ne bani gi si solicitdm diferenta gi pentru amenajarea
curtii.

Se supune la vot proiectul de hotdr6re, care se aprobi cu 1O voturi
pentru, fiind adoptatd Hoti16rea nr.21 | LO.O4.2019.
- Se trece la punctul nr.6 al ordinii de zit" Proiect de hot516re privind
infiintarea gi stabilirea componenfei echipei mobile pentru intervenlia de
urgenti in cazurile de violen!5 domestic5".

Se prezinti proiectul de hotirdre.
D-na secretar prezint5 componenta echipei mobile in cazurile de viotenlH

domesticS, conform proiectului de hotirdre iniliat, respectiv D-na gimon
Elena-Marinela-inspector in cadrul Serviciului Public de Asistenli SocialS a
comunei covEs6n!, d-l Dr.Gagpar Alexandru, d-l preot Murgu Mihai,
reprezentantii Postului de Politie Covds6nt gi d-l Tudur Sorin-Ion-gofer.

D-na secretar mai arati cd urmare a demersurilor efectuate Serviciul
Public de Asistenti Social5 a comunei Covis6n! este avizat, iar D-na gimon
Elena-Marinela-inspector in cadrul Serviciului Public de Asisten!5 SocialS a
comunei Cov5s6nt, a fost desemnati prin dispozi[ia primarului comunei
Covis6n$ ca persoand cu atribugii gi responsabitit6!i in domeniul violenSei
domestice.

Se supune la vot proiectul de hotdrSre, care se aprobi cu 1O voturi
pentru, fiind adoptati Hotir6rea nr.22l LO.O4.2019.

Se trece Ia punctul nr.7 al ordinii de zi Proiect de hotdr6re privind
completarea tabelului cuprinz6nd Nomenclatorul stradal al comunei
Covis6nt".

Se prezintd proiectul de hotdr6re.
D-l primar One[ Marius-Silviu arati ci aga cum a ar6tat la aprobarea

ordinii de zi urmare a adresei AEP-Biroul Judelean Arad din data de
O9.O4.2019 a AEP-Biroul Judetean Arad pentru clarificarea situaliei
nomenclatorului stradal, date care sunt necesare pentru Registrul Electorat in
vederea repartizdrii alegdtorilor pe sectii de votare.

D-l consilier juridic arati cd tabelul cuprinz6nd Nomenclatorut stradal
cuprinde o singur5 completare, prin introducerea coloanei privind categoria
arterelor, respectiv categoria:"Strad6"

Se supune la vot proiectul de hotdr6re, care se aprobd cu 1O voturi pentru,
fiind adoptati Hotd16rea nr.23 | 1O.O4.2019.

Se trece Ia punctul nr.8 al ordinii de zt=" Diverse".
Se di cuvAntul d-lui consilier Ardelean care solicitd d-nei secretar ca in

procesul verbal a! gedintei din 26.02.2019 si corecteze num5rut consilierilor
prezenti, care din gregeal5 a fost dactilografiat 9O in loC de 9.

D-na secretar aratd cd va corecta in procesul verbal.
D-l Ardelean mai arati cd are solicitarea ca in faSa Bisericii platoul care nu

a mai fost curitat de vreo 10 ani, mai ales cd se apropie gi Pagtile sd fie
curitat, sd se.pund nigte borduri, eventual gi flori gi pus5 criblurd gi aranjat.
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Tot d-l Ardelean mai arat5 ci la Tabdr6 este 1 brad rupt in doui, este rupt
de ceva vreme trebuie curdtat gi acolo.

De asemenea d-l Ardelean mai arati cd trebuie imprdgtiati nigte criblur6
la Piat5, cE este noroi acolo c6nd plou5.

D-l inspector Singeorgean informeaz5 membrii Consiliului Local ci
indemnizalia consilierilor Locali incep6nd cu O1.O1.2019 s-a mSrit gi are
valoarea de 67O lei brut, iar pentru lunile ianuarierfebruarie gi martie se vor
da diferentele.

D-l Iovici solicitS ca gunoiul din spate de la casa soacrei d6nsului sd fie
ridicat gid us de acolo.

D-l primar arati cd se va ridica, dar nu s-a putut intra acolo.
Tot d-l lovici mai arati cd in zona casei la Bugentu s-au tiiat nigte pomi gi

s-au aruncat in vale, s5-i ridice de acolo gi sd se fac6 curdtenie.
D-l primar arati ci bdiatul lui Bugentu i-a tdiat gi a zis cE va face

curitenie.
D-l lovici mai soliciti ca in zona travers5rilor de Ia capeli se se pund

beton, iar in zona de parcare si se fac5 o traversare peste gant pentru a putea
iegi cu maginile.

Tot d-t lovici solicit5 ca la cimitir si se facd curS$enie gi si fie aranjat
morm6ntul lui Corneliu Miclogi.

D-na Jiva arat6 ci siptim6na urmitoare a organizat $coala Gimnaziali
Covds6n! o activitate cu copiii gi vor curdta gi amenaja Si mormAntul Iui
Corneliu Miclogi.

D-l lovici aratd ci are in vedere initierea unui proiect pentru montarea de
camere de supraveghere pe str5zi, poate daci cei de !a pazi igi fdceau
datoria, l-ar fi g6sit pe biiatul care a murit pe stradS.

D-l primar aratd ci a demarat deja o activitate pentru montare de camere
de supraveghere, m6ine se vor detalia discutiile cu privire Ia acese camere pe
are dorim sE le montdm; vor fi montate in jur de 25 camere de supraveghere.

D-l Stoica arati ci sunt putine, ar trebui ca fiecare proiect sd se realizeze in
proportie de lO0o/o, cele 25 camere sunt insuficiente pentru a acoperi toate
strizile.

D-l primar aratd cE cele 25 camere vor fi montate in zone mai circulate, dar
este vorba gi de bani.

D-l consilier juridic Dr5goiu arat6 cd prima ofert5 dicutati pentru montare
de camere de supraveghere a fost de 85 ,mii euro.

D-l Iovici intreabi dac6 nu pot fi accesate fonduri europene pentru a putea
betona valea.

D-l consilier juridic Drigoiu arat5 cE valea nu este in patromoniul nostru,
eventual o poate face Apele Rom6ne deoarece face parte din patrimoniul lor.

Se dd cuv6ntul d-lui Farcag Mitru-cet6tean al comunei, care arati ci
apreciazd faptul cd s-a ficut curitenie de la moari in jos.

D-l primar arat6 cd s-a gi ierbicidat.
D-l Farcag Mitru mai soliciti ca dispozitia de convocare a Consiliului Local

si fie afigatd gi la afigierul de la moari,
D-l pregedinte de gedint5-d-l consilier LazEr Vasile aratd cd doregte si

aducd la cuogtinta Consiliului Local situatia unui cetilean al comunei care are
depozitat pe domeniul public paie, remorci gi alte materiale, este vorba de d-l
Nicula Nicolae, a filmat cu telefonul 9i se poate vedea ce este acolo.

Intervined-na Nicula Nelia gi arat5 cd de la nr,1 lanr.972 unde locuiesc
ddngii sunt depozitate diferite materiale, lemne, magini etc. gi daci se iau
m5suri si se ia pentru toati lumea.

Fiind epuizate punctele ordinii de zi, se ridic6 sedinta.

A&
CIUTINA

T1

uinrnmtltt\\-Y ffiL',t---4-


